
Svar till interpellation 

Det är rätt uppfattat att område Park inte kan asfalteras.  
Vad jag förstått så nyttjas ofta ytan för parkering och det finns en önskan att detta ska få 
fortsätta. Jag hoppas således att vi precis som interpellatören vill, kan snygga till området, 
utan att för den skull omöjliggöra önskan om parkering. Dock finns inga öronmärkta pengar 
för detta ändamål utan får tas under vanlig drift och underhåll.  

Malin Thydén Kärrman (S) 
Ordförande Samhällsbyggnadsnämnden 

 

 

Unnaryd 191118 

Interpellation till ordföranden i Samhällsbyggnadsnämnden angående ”parkområdet” vid 
Coops parkering i Unnaryd. 

 

Centern avd. Unnaryd ingav en motion där vi ville ha asfalt på den tråkiga grusplanen som 
gränsar till Coops parkering i Unnaryd. 

Grusplanen – som består av just grus, är ful och gropig. Den är belägen centralt. Ingen vacker 
syn som möter både besökanden och boende. 

Svaret på motionen blev, att det är ett ”parkområde” (och därför inte kunde asfalteras?) 

Nu ställer vi frågan vad tänker kommunen göra med detta ”parkområde”? Som det ser ut nu 
– kan ingen med ens lite god vilja – kalla detta område för ”park”. 

 

Maj Brodin Johansson Centern 

 


